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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سیدمصطفی صفوی  را گرامی می دارد

معاون نظارت بر اماکن عمومی پلیس امنیت تهران بزرگ 
جزئیات محدودیت های کرونایی اعمال شده برای صنوف 

و اماکن عمومی پایتخت را تشریح کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، سرهنگ نادر 
فعالیت  برای  اعمال شده  درباره محدودیت های  مرادی 
صنوف که درپی تشدید شیوع کرونا انجام شده است، 
گفت: در شرایط فعلی با توجه به مصوبه ستادملی مقابله 
کرونا،  با  مقابله  استانی  ستاد  تاکیدان  نیر  و  کرونا  با 
مشاغل، صنوف و اماکن عمومی به چهاردسته تقسیم 
فعالیت  تصمیمات  آخرین  طبق  که  است  شده  بندی 
صنوف دسته های سوم و چهارم فعلا و تا پایان هفته 

جاری ممنوع است.
وی ادامه داد: در همین راستا فعالیت حضوری دانشگاه ها، 
مدارس، حوزه های علمیه، آموزشگاه های فنی و حرفه ای 
و زبان سراها و کتابخانه ها ممنوع بوده و می توان آن را از 

طریق غیرحضوری و آنلاین ادامه داد.
استخرهای  کودک،  مهدهای  اینکه  بیان  با  مرادی 
سرپوشیده، سالن های سینما و تئاتر و مراکز مشابه و 
موزه ها و باغ موزه ها نیز ممنوع است، تأکید کرد: تالارهای 
پذیرایی، آرایشگاه ها و سالن های زیبایی زنانه، باشگاه های 
ورزشی پر برخورد نظیر کشتی، کاراته، جودو و...، مدارس 
شبانه روزی، کافه ها، چایخانه ها و قهوه خانه ها، باغ وحش 
و شهربازی و مراکز تفریحی آبی و باشگاه های ورزشی 

سالنی نیز جزو مواردی هستند که فعالیتشان تا پایان 
هفته ممنوع است.

به گفته معاون نظارت بر اماکن عمومی پلیس امنیت 
فرهنگی،  اجتماعی  مراسم های  برگزاری  بزرگ،  تهران 

مذهبی و همایش ها نیز ممنوع است.
مرادی با بیان اینکه تصمیم گیری در مورد ادامه فعالیت 
با کرونا  برعهده ستاد مقابله  آینده  این موارد در هفته 
نیز  و  این مصوبه  بهتر  اجرای  برای  بود، گفت:  خواهد 
نظارت دقیق تر بر اجرای آن مذاکره تلفنی با استانداری، 

رئیس اتاق اصناف تهران و... انجام شده است.

وی با تشکر از صنوف و اماکنی که اقدام به رعایت و 
اجرای پروتکل ها می کنند، گفت: در صورت عدم پیروی از 
مصوبات و پروتکل ها، پلیس اماکن با موارد تخلف برخورد 
قانونی خواهد کرد، البته بسیاری از صنوف با پلیس همراه 

بوده و پروتکل ها و مصوبات را اجرا می کنند.
تهران  امنیت  پلیس  عمومی  اماکن  بر  نظارت  معاون 
فعالیت  ممنوعیت  موارد  بر  علاوه  کرد:  تاکید  بزرگ 
تمامی صنوف در تمام دسته بندی های انجام شده باید 
پروتکل های بهداشتی به ویژه زدن ماسک را رعایت کنند 

و پلیس بر این مهم نیز نظارت خواهد داشت.

خبر اول

اعلام صنوف ممنوع الفعالیت کرونایی تا پایان هفته
راهاندازیمرکزپشتیبانیخدمات

الکترونیکقضایی
رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات قوه قضائیه از راه اندازی مرکز 

پشتیبانی خدمات الترونیک قضایی خبرداد.
به گزارش »دنیای هوادار«، عیسی زارع پور در جلسه شورای عالی 
مسئولان قضائی بخش مهمی از مراجعه کنندگان به دفاتر خدمات 
الکترونیک قضائی را کاربران حرفه ای این دفاتر از جمله وکلا و 
کارشناسان حقوقی عنوان کرد و گفت: در ماه های گذشته امکانات 
بسیار خوبی برای خودکاربری این گروه ها فراهم شده که با وجود 
ثبت ۵۰ هزار درخواست در این ایام باز هم میزان استفاده از این 
ظرفیت حدود ۸درصد بوده که انتظار می رود این قشر بیش از 
دیگران از این ظرفیت استفاده نماید. رئیس مرکز آمار و فناوری 
اطلاعات قوه قضائیه همچنین از راه اندازی مرکز پشتیبانی 
خدمات الکترونیک قضائی خبر داد و اعلام کرد شماره تماس 
۵۷۷۹۸۰۰۰ از ساعت ۸صبح تا ۱۸ آماده پاسخگویی به مراجعه 

کنندگان و کاربران این مرکز است.

آخرینآمارکرونادرکشور
سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی ضمن تشریح 
آخرین آمار بیماران و بهبودیافتگان کرونا در کشور گفت: در طول 

۲۴ساعت گذشته ۳۳۷نفر بر اثر ابتلا به کرونا جان باخته  اند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از باشگاه خبرنگاران پویا؛ دکتر 
سیما سادات لاری اظهار کرد: تا روز دوشنبه- 5آبان1399 و بر 
اساس معیارهای قطعی تشخیصی، 5هزار و 960بیمار جدید 
مبتلا به کووید19 در کشور شناسایی شد که دوهزار و 135نفر از 
آن ها بستری شدندو مجموع بیماران کووید19 در کشور به 574 
هزار و 856نفر رسید. وی افزود: متاسفانه در طول 24 ساعت 
گذشته، 337 بیمار کووید19 جان خود را از دست دادند و مجموع 
جانباختگان این بیماری به 32 هزار و 953 نفر رسید  البته 
خوشبختانه تا کنون 459 هزار و 250 نفر از بیماران، بهبود یافته 
یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند. به گفته لاری  4982 نفر از 
بیماران مبتلا به کووید19 در وضعیت شدید این بیماری تحت 
مراقبت قرار دارند همچنین تاکنون 4 میلیون و 753 هزار و 357 
آزمایش تشخیص کووید19 در کشور انجام شده است. بر اساس 
اعلام وزارت بهداشت، استان های تهران، اصفهان، قم، آذربایجان 
شرقی، خراسان جنوبی، سمنان، قزوین، لرستان، اردبیل، خوزستان، 
کرمانشاه، کهگیلویه و بویراحمد، گیلان، بوشهر، زنجان، ایلام، 
خراسان رضوی، مازندران، چهارمحال و بختیاری، البرز، آذربایجان 
غربی، مرکزی، کرمان، خراسان شمالی، همدان، یزد و کردستان در 
وضعیت قرمز و استان های هرمزگان، فارس، گلستان و سیستان و 

بلوچستان نیز در وضعیت نارنجی و زرد قرار دارند.

تداومجوپایداروآلودگیهوادر
کشورتانیمهآبانماه

مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان هواشناسی گفت: بر 
اساس پیش بینی های انجام شده تا نیمه آبان ماه در کشور با جو 
پایدار و آلودگی هوا مواجه هستیم اما انتظار می رود که پس از 
آن نفوذ سامانه های بارشی به مناطق مختلف ایران بیشتر شود.

به گزارش »دنیای هوادار« صادق ضیاییان ضمن اشاره به اینکه 
طی روزهای سه شنبه و چهارشنبه -۶ و ۷ آبان ماه وزش باد در 
کشور دور از انتظار نیست، اظهار کرد: این شرایط سبب می شود که 
کمی از تجمع آلاینده ها در جو کاسته شود. وی ادامه داد: مجدد از 
روزچهارشنبه- ۷ آبان ماه تا اواسط هفته آینده شرایط پایداری جو را 
در کشور خواهیم داشت که سبب آلودگی هوا در شهرهای صنعتی 
و پرجمعیت می شود. مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان 
هواشناسی در ادامه با بیان اینکه آلودگی هوا به دو عامل شرایط 
جوی و تولید آلاینده ها بستگی دارد، تصریح کرد: از این رو میزان 
تولید آلاینده های هوا از منابع متفاوت از جمله خودروها در تشدید 

یا کاهش آلودگی بسیار مؤثر است.

اخبار

طرح دریافت مالیات از مشمولان غایب هنوز تصویب نشده است
گفت:  مسلح  نیروهای  ستادکل  سرباز  اداره  رئیس 
مطلبی در مورد دریافت مالیات از مشمولان غایب بعد 
از ۲۸سالگی مطرح شده است که نه تنها این مطلب 

صحت ندارد بلکه اصلا اولویت ستادکل هم نیست.
به گزارش »دنیای هوادار«، ابوالفضل ابوترابی- نماینده 
مردم نجف آباد در مجلس شورای اسلامی در برنامه 
تلویزیونی تهران۲۰ اذعان کرد که طرحی تحت عنوان اخذ 
مالیات از مشمولان غایب قرار است اجرایی شود. وی در 
تشریح این طرح گفت: قرار است افرادی که از ۲۸سال 
به بعد به سربازی نرفته اند برای انجام هر گونه فعالیتی 
که نیاز به کارت پایان خدمت داشته باشد به دلیل اینکه 
کارت پایان خدمت ندارند مبلغی تحت عنوان مالیات 
تحت امنیت پرداخت کنند. ابوترابی تأکید کرد: ما به 
ستاد کل نیروهای مسلح اعلام کرده ایم که مشمولان 
غایب از ۲۸سالگی تا ۵۰سالگی به بعد مالیات پرداخت 
کنند. اینکه ۵۰سالگی را می گوئیم به این دلیل است که 
برای فرد ۵۰ساله در قانون سربازی در نظر گرفته نشده 
است. وی ادامه داد: این مالیات به این صورت است که 
۵۰درصد مبلغی که دیگران برای دریافت خدمات مانند 
اخذ گواهینامه و مسائل اینچنینی پرداخت می کنند 
را باید بیشتر پرداخت کنند. یعنی اگر اخذ گواهینامه 
باید ۱۵۰هزارتومان  فرد  این  دارد  قیمت  ۱۰۰هزارتومان 
پرداخت کند. وی گفت: این موضوع برای سند زدن، سفر 
خارجه، خرید و فروش و هر رفتار دیگری که نیاز به کارت 
پایان خدمت داشته باشد، قابل اجرا است. حتی ما برای 
شرایط کاندیداتوری در مجلس و دیگر انتخابات هم قرار 

است رقمی را برای این افراد در نظر بگیریم.
صرف نظر از درست و یا غلط بودن طرحی که وی از 
آن سخن می گوید باید دید آیا این طرح تصویب شده 
است که الان اعلام عمومی می شود و یا فقط به عنوان 
یک طرح و نظریه است، در همین راستا با امیر دریادار 
دوم غلامرضا رحیمی پور گفت وگو کردیم که در واکنش 
به سخنان این نماینده اظهار کرد: کمیسیون مجلس در 

حال بررسی طرح های مختلف است و این نماینده در 
این برنامه تلویزیونی فقط نظر خود را به صورت شخصی 
اعلام کردند. این طرحی که نماینده از آن سخن گفته 
است نه نظر کمیسیون مجلس است و نه ستاد کل 

نیروهای مسلح با آن موافق است.
رحیمی پور تصریح کرد: این طرح فقط یک پیشنهاد 
نیروهای مسلح وظیفه دارد تمامی  است. ستاد کل 
طرح ها را بررسی کند و در نهایت آنچه به صلاح نظام 
باشد را اعلام و اعمال کند. رئیس اداره سرباز سرمایه 
انسانی ستاد کل نیروهای مسلح خاطرنشان کرد: طرحی 
که آقای ابوترابی از آن صحبت کردند باید بررسی شود و 
کار کارشناسی در آن انجام شود. منکر موارد مثبت طرح 
نمی شوم اما تا زمانی که یک طرح کارشناسی نشده و به 
تصویب نرسیده، نباید اطلاع رسانی عمومی شود. چرا که 
امکان دارد تمام طرح به دلایل مختلفی رد شود و طرح 

دیگری جایگزین شود.

اولویت ستاد کل نیروهای مسلح افزایش حقوق 
سربازان است

وی افزود: اما یک موضوعی را قاطعانه بگویم که ستاد 
کل نیروهای مسلح با هر گونه خرید خدمت سربازی 
قاطعانه مخالف است و هیچ برنامه و طرحی برای این 
موضوع ندارد. امیر دریادار دوم با اشاره به اولویت فعلی 
ستاد کل نیروهای مسلح در رابطه با سربازان اظهار داشت: 
برای ما اولویت پرداخت حقوق سربازان است که باید از 
مبادی قانونی پیگیری شود و از مجلس شورای اسلامی 
انتظار داریم در این خصوص ما را یاری کنند. رحیمی پور 
یادآور شد: مطابق قانون هر سرباز باید بین ۶۰ تا ۹۰درصد 
حداقل حقوق کارکنان نیروهای مسلح را دریافت کند. 
در حالی که به دلایل مختلف از جمله کمبود بودجه، 
سربازان از مبلغ مصوبه کمتر حقوق دریافت می کنند و 
لذا اولویت ما همانطور که گفتم پرداخت کامل حقوق 

سربازان است نه چیز دیگری.

اهَم و مهم چیست؟

بر اساس این گزارش، افزایش حقوق سربازان، بهینه کردن 
طول مدت سربازی، مهارت آموزی و... مواردی هستند 
که پرداختن به آن ها می تواند طول خدمت سربازی را 
برای یک سرباز به بهترین شکل نسبت به شرایط فعلی 
تغییر دهد. باید ابتدا حساب کرد که در کشور چند 
مشمول غایب داریم که الان بخواهیم به صورت فوریتی 
طرحی را برای آن ها در مجلس عنوان کرد و از پرداختن 
به مهم ترین موضوعی که برای یک سرباز یعنی حقوقش 
مطرح است غافل شد. حال که ستاد کل نیروهای مسلح 
رسماً اعلام کرده است که با خرید خدمت و طرح های 
جایگزین آن مخالف است باید طرحی برای مشمولان 
غایب در نظر گرفته شود که استفاده از این طرح تنها 
برای مشمولان غایب قبلی باشد و اینگونه نباشد که 
فردی بگویند چند سال به سربازی نروم و مشمول غایب 
محسوب شوم و از این طرح استفاده کنم و در نهایت 
هم مثل ماجرای خرید خدمت با ۸سال غیبت نتواند 
طول مدت خدمت سربازی را بخرد و مجبور باشد با 

۸سال غیبت به سربازی برود.

سلامت
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امام مهدی)ع(:جامعه
»اگر خواستار رشد و کمال معنوی باشی هدایت می شوی 

و اگر طلب کنی می یابی«. )بحارالانوار، جلد۵۱، صفحه ۳۳۹(

استاندار البرز با اعلام گره گشایی از موانع پروژه آزاد راه 
چرمشهر-آبیک اعلام کرد که تسریع در تکمیل این پروژه 

ملی مورد تأکید رئیس جمهوری است.
افزود:  شهبازی  عزیزاله  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مردم برای تسهیل در تردد به ۱۴استان کشور در انتظار 
بهره برداری از پروژه کمربندشمالی کرج و آزادراه جنوبی 
این  تکمیل  که  آبیک( هستند  راه چرمشهر-  )آزاد  البرز 
پروژه ها نقش مؤثری درکاهش بار ترافیکی منطقه دارد. 
وی ادامه داد: بر اساس اظهارات شهردار کرج مشارکت 
پیگیری های  کنارگذر شمالی کرج طی  پروژه  در  دولت 
مجدانه محقق شده و روند امور با سرعت در حال انجام 
است. شهبازی گفت: تا تکمیل و بهره برداری از این پروژه 
مهم، همچنان همراه شهرداری و شورای اسلامی شهر 
اعضای  شورای  و  از شهردار  افزود:  وی  کرج هستیم. 
اسلامی شهر کرج انتظار می رود که نگاه ویژه به تکمیل 

این پروژه داشته باشند و با نظارت مستمر طبق وعده ها، 
تا پایان سال نسبت به تکمیل کمربند شمالی کرج اقدام 
شود. استاندار البرز با اشاره به روند تکمیل پروژه آزادراه 
چرمشهر- آبیک که ۴۳کیلومتر آن در محدوده البرز است، 
گفت: بر این اساس از رئیس جمهور درخواست شده که 
البرز نیز تا پایان  تکمیل فازهای۲ و سه این پروژه در 
سال جاری در دستور کار باشد و خوشبختانه با عنایتی 
ویژه، این امر مورد تأیید و تأکید دکتر روحانی قرار گرفت. 
وی اضافه کرد: رییس جمهوری در پاسخ این درخواست، 
سازمان  رئیس  و  جمهوری  رئیس  معاون  به  خطاب 
برنامه و بودجه کشور نوشت که مشکلات این پروژه در 
اسرع وقت برطرف شود تا زمستان امسال افتتاح شود. 
شهبازی گفت: بر این اساس با اهتمام ویژه ای درصدد 
سرعت بخشی به روند تکمیل این پروژه در البرز هستیم 
تا بتوانیم تا پایان سال هدیه ای ارزشمند در جهت رفاه 

مردم از سوی دولت، ارائه دهیم. قابل ذکر است؛ عملیات 
احداث آزادراه چرمشهر- آبیک که از تیرماه۹۵ آغاز شده 
است، به طول حدود ۱۵۸کیلومتر از استان های تهران، 

البرز و قزوین می گذرد.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار البرز« مطرح کرد:

تأکید رئیس جمهوری بر تکمیل آزادراه چرمشهر- آبیک
زبانآمار!

شما خیلی خوب می دانید 
که آمار چیست. آمار چیست؟ 
آمار روشی است که طی آن 
کسانی  یا  کسی  کار  از  سر 
به اصطلاح  و  آوریم  در می 
برای  ای  مودبانه  جایگزین 
به  است.  زدن  را  کسی  زاغ 
طوری که وقتی بخواهیم سر 
از کار فرد مورد نظر در بیاوریم، اصولا آمارش را می گیریم. 
دولت ها هم هرچند سال یکبار آمار مردمانشان را سرشماری 
می کنند ببینند مشکلات مثلا چند میلیون نفر به گردنشان 
است. و یک عده ای راه می افتند در خانه های مردم که ببینند 
چند سر عائله دارند. امروزه البته این آمار سرشماری در بسیاری 

کشورها مجازی و آنلاین شده.
در کشور ما البته مفهوم آمار از سال  هشتاد و هشت حسابی 
در میان عموم مردم جای خودش را باز کرد، وقتی در آن 
مناظره های تاریخی، بگم بگم ها شده بود نقل دهان مردم 

کوچه و بازار.
این روزها اما، آماری که مردم هر روز در زیرنویس شبکه خبر 
و بی بی سی و این طرف و آن طرف دنبال می کنند، شمار 
متوفیان کروناست. درواقع هر روز زاغ مردگان کشورمان را 

چوب می زنیم ببینیم چند خانوار دیگر داغدار شده اند.
در پژوهش هم این آمار با روش های مختلفش جایگاهی 
اساسی دارد. و فی الواقع تحقیقی نیست که بدون بخش آمار، 
دارای اعتبار و سندیت باشد. و امثال بنده که کارمان پژوهش 
و تحقیق است این روزها دنبال رابطه معنادار آمارهای اعلامی 
متوفیان کرونا با آنچه در جامعه می بینیم، دچار نوعی گلگیجه 

شده ایم. شما را نمی دانم!؟

مدیریتِتوزیعانسولیندراصفهان
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: انسولین 
مورد نیاز بیماران دیابتی به شکل قلمی و معمولی مانند 
ماه های گذشته در اصفهان در حال توزیع است و هیچ گونه 

کمبودی درزمینه این اقلام نداریم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مهر، آرش نجیمی با 
اشاره به اینکه در استان اصفهان با کمبود انسولین مواجه 
نیستیم، اظهار کرد: همانند ماه های گذشته از ابتدای ماه 
قلم های انسولین »نوومیکس« و »نوورپید« در داروخانه های 

منتخب استان اصفهان در حال توزیع است.
وی افزود: قلم های انسولین از جمله داروهای وارداتی است 
و متناسب با اعلام نیاز دانشگاه های علوم پزشکی، در آغاز 
هر ماه به صورت سهمیه بندی به هر استان تخصیص داده 

می شود.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با اشاره به اینکه 
تمام افراد دیابتی نیازمند به قلم های انسولین تنها با در 
دست داشتن نسخه پزشک متخصص می توانند با مراجعه 
به داروخانه های اعلامی انسولین مورد نیاز خود را دریافت 
کنند، تصریح کرد: البته همانند ماه های گذشته بر اساس 
تعداد مورد نیاز، قلم های انسولین در اختیار بیماران قرار 

می گیرد.
وی ادامه داد: در صورتی که بیماران دیابتی مشکلی از نظر 
دسترسی به داروی خود دارند می توانند با سامانه۱۹۰ تماس 
تا  از ساعت ۷صبح  راهنمایی همکاران  با  تا  کنند  برقرار 
۱۲شب برای تهیه دارو یا قلم های انسولین به داروخانه های 

نزدیک محل سکونت خود مراجعه کنند.
از  شده  دریافت  گزارش های  اساس  بر  کرد:  تأکید  وی 
سامانه۱۹۰ در استان اصفهان هیچ گونه کمبود قلم های 
انسولین وجود ندارد بلکه با توجه به جذابیت این اقلام در 
بازار سیاه، انسولین بیماران دیابتی به شکل مدیریت شده 

تأمین می شود.

تلنگر

کوتاه

»قاسمی« خبرداد:

ضرورتِ همراهیِ خانواده های البرزی با نظام آموزشی

زراعت چوب در استان البرز مورد حمایت قرار می گیرد

مدیرکل آموزش و پرورش البرز با اشاره به شرایط کرونایی 
کشور و استان، از خانواده های دانش آموزان خواست در 

نقش معلم یار، نظام تعلیم و تربیت را همراهی کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، سالار قاسمی خانواده را رکن 
مهم تعلیم و تربیت دانست و گفت: ارتباط خانواده با 
مدرسه یک الزام در پیشبرد اهداف نظام تعلیم و تربیت 
است. وی با اشاره به اینکه در شرایط به وجود آمده، کارکرد 
خانواده درامور تحصیلی و ارتباط با مدرسه به دلیل شیوع 
ویروس کرونا تغییر پیدا کرده است، خاطرنشان کرد: در 
این روزها هرخانواده برای دانش آموزان نقش یک معلم 
یار را برعهده دارد. وی تصریح کرد: رسالت خانواده در 
زیست بوم جدید نیز نسبت به گذشته تغییر کرده است لذا 
امروز یکی از کارکردهای خانواده در شرایط جدید مشارکت 
و نظارت درآموزش مجازی دانش آموزان است. قاسمی 
بیان کرد: یکی از دغدغه های اصلی در شرایط فعلی توجه 

به بعد دینی و اعتقادی دانش آموزان است که در سند 
تحول بنیادین آموزش و پرورش به عنوان اولین رکن به 
آن اشاره شده است. وی ادامه داد: آسیب فضای مجازی 
و چگونگی حضور دانش آموزان دراین فضا و ارتباط 
دانش آموزان با گوشی تلفن همراه و تبلت از دیگر دغدغه 
هایی است که با همراهی اولیا و مربیان و با تقویت باور 
توحیدی دانش آموزان می توان این دغدغه ها را برطرف 
کرد. وی با بیان اینکه زیباترین بنای زندگی در دنیا خانواده 
است، اضافه کرد: خانه و خانواده نخستین مدرسه و محل 
یادگیری و تربیت است و والدین درشرایط فعلی باید معلم 
 یارآموزش و پرورش باشند. مدیرکل آموزش و پرورش 
البرزادامه داد: در زیست بوم جدید ضرورت دارد والدین 
در راستای تقویت اموردرسی و تربیتی فرزندانشان همگام 
با توصیه های معلمان و فعالان حوزه پرورشی مدارس 
در فضای مجازی گام بردارند. وی یادآورشد: هرچه ارتباط 

خانواده با مدرسه بیشتر باشد، علاوه بر ترغیب فرزندان به 
تحصیل علم و دانش، آنان را در برابر آسیب های اجتماعی 
مصون تر خواهد کرد. قاسمی گفت: مشارکت والدین در 
تحصیل فرزندان و موفقیت های فردی و اجتماعی آنان 
بسیارمؤثر است. وی عنوان کرد: در شرایط شدت شیوع 
ویروس کرونا، معلمان، کادر مدارس و دانش آموزان با 
تلاش مجدانه و بهره گیری از فضای مجازی درتلاش 
هستند که تمامی محتواهای آموزشی و پرورشی در فرآیند 
یاددهی و یادگیری ارائه گردد. وی افزود: پیوند و همکاری 
مدرسه و خانواده درسال تحصیلی جدید نباید به دلیل 
حاکم بودن وضعیت کرونایی قطع شود. مدیرکل آموزش 
و پرورش البرزتاکید کرد: تقویت ارتباط خانه و مدرسه به 
منظور ایجاد تعامل لازم بین والدین و معلمان در راستای 
نظارت برفرآیند آموزش ، ایجاد همدلی و کاهش دغدغه 

ها در مدارس البرز ضروری است.

اینکه  بیان  با  البرز  استان  طبیعی  منابع  مدیرکل 
قرار  حمایت  مورد  استان  این  در  چوب  »زراعت 
می گیرد« گفت: ۱۰۰هزار نهال صنوبر در استان البرز 

تولید شده است.
 به گزارش »دنیای هوادار«، حامد فرضی درباره زراعت 
چوب در استان البرز اظهار کرد: با توجه به تاکیدات 
مقام معظم رهبری مبنی بر زراعت چوب و گیاهان 
سریع الرشد به عنوان یکی از نیازهای کشور به وزارت 
جهاد ابلاغ شده است. وی با بیان اینکه این طرح یک 
طرح کشوری است، افزود: در قالب یکی از جهش های 
کل  ادارات  کار  دستور  در  جنگل ها  سازمان  نوکاری 
منابع طبیعی استان ها قرار گرفته است. مدیرکل منابع 
طبیعی استان البرز با بیان اینکه »در استان 100هکتار با 
عنوان طرح زراعت چوب با گونه های سریع الرشد تعهد  
داده شده است« بیان کرد: در همین رابطه بیش 100هزار 
اصله نهال در نهالستان بزرگ کرج تولید شده است و 
آماده انتقال بین متقاضیان زراعت چوب است. فرضی 
تصریح کرد: در گذشته منابع تأمین چوب کشور در 
قالب سه بخش بوده که یک بخش آن برداشت  چوب 
از جنگل های شمال کشور، بخش دوم واردات چوب از 

کشور های خارجی و بخش سوم تولید چوب در داخل 
بود که بحث زراعت چوب است. وی با بیان اینکه با 
توجه به تنفس و توقف برداشت چوب از جنگل های 
شمال کشور به مدت ده سال ممنوع شده است، عنوان 
کرد: به دلیل هزینه  های بالا و مسائل حاشیه ای اعم از 
تحریم و هزینه های گمرک به نوعی واردات چوب هم 
نیز محدود شده است . مدیرکل منابع طبیعی استان 
البرز با بیان اینکه ممکن است چوب های وارداتی به 
آفات و بیماری های مختلف آلوده باشند، خاطرنشان 
کرد: با توجه به دلایل موجود زراعت چوب در کشور از 
اهمیت بالایی برخوردار است. فرضی با اشاره به رشد 
روزافزون جمعیت در کشور و توسعه صنایع وابسته 
به چوب، افزود: زراعت چوب با گونه های سریع الرشد 
مانند صنوبر، گزشاهی  و اکالیپتوس است. وی با بیان 
اینکه در استان البرز گز شاهی و اکالیپتوس به دلیل 
گونه ها  این  کشت  امکان  اقلیمی  محدودیت های 
وجود ندارد، گفت: در استان البرز در نهالستان بزرگ 
کرج  که بزرگترین نهالستان جنگلی کشور است بیش 
از 100هزار اصله از گونه صنوبر تولید کرده ایم. مدیرکل 
منابع طبیعی استان البرز بیان کرد: تسهیلاتی در نظر 

گرفته شده است که به متقاضیان زراعت چوب که به 
ازای هر هکتار 1300اصله نهال رایگان در اختیارشان  
قرار می دهیم. فرضی با بیان اینکه متقاضیان زراعت 
چوب می توانند درخواست خود را به اداره شهرستان 
مربوطه تحویل بدهند و بعد از بررسی وضعیت فنی 
مشکلی  آنها  زمین  که  درصورتی  عرصه  حقوقی  و 
نداشته باشد، درخواست متقاضیان به اداره کل ارسال 
می شود،عنوان کرد: بعد از تصویب طرح در کمیته فنی 
نهال در اختیار متقاضی قرارداده می شود و یک تفاهم 
نامه بین اداره کل و متقاضی نیز منعقد می شود. وی 
با بیان اینکه متقاضیان زراعت چوب به سه دسته، 
متقاضیان دستگاه های دولتی، متقاضیان اراضی ملی 
و مستثنیات  تقسیم می شوند، عنوان کرد: دستگاه های 
ناجا،  تعاون  بنیاد  زندان ها،  سازمان  مانند  دولتی 
سازمان بسیج و دستگاه هایی که سیستم پساب دارند 
می توانند در خواست داده و در قالب این طرح قرار داده 
شوند. مدیرکل منابع طبیعی استان البرز با اشاره به 
محدودیت منابع آبی در استان البرز، خاطرنشان کرد: 
از سیستم پساب   با دستگاه هایی است که  اولویت 

برخوردارند هستند.

سخن روز

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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شهری 66 سال پیش در چنین روزی، با گذشت بیش از یکسال از کودتای ۲۸ مرداد در ایران، محکمه تجدید 
نظر نظامی تهران، حکم اعدام حسین فاطمی منتقد شاه و وزیر امورخارجه دولت محمد مصدق را تأیید 

کرد. این حکم، در همان روز به اجرا درآمد!

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تاثیر تغییرات اقلیم بر همه گیری 
بیماری ها و افزایش یا کاهش اپیدمی ها

24 اکتبر روز جهانی »مبارزه با تغییر اقلیم« بود که 
بارش های  دلیل  به  روزها  این  بشر  گفت  می توان 
آتش سوزی های  و  متعدد  خشکسالی های  سیل آسا، 
جنگلی گسترده بیش از هر زمان دیگری طعم تلخ 
تغییرات اقلیم را چشیده است. یک متخصص تغییر 
اقلیم و بلایای جوی می گوید که تغییرات اقلیم علاوه 
بر تمام آثار زیان بار خود بر زندگی بشر می تواند روی 
تعدادی از بیماری ها و اپیدمی ها و کاهش یا افزایش 

آن ها نیز اثرگذار باشد.
به گزارش دنیای هوادار، سینا صمدی گفت: بحث تغییر 
اقلیم موضوعی است که از چند دهه گذشته آغاز شده و 
امروزه به اوج خود رسیده است. طی چند دهه گذشته 
تنها دانشمندان و متخصصان تبعات تغییر اقلیم و 
مباحث مرتبط به آن را احساس می کردند اما اکنون 
تبعات تغییر اقلیم بخش های گسترده ای از جوامع 
مختلف را تحت تاثیر قرار داده و این موضوع سبب 
شده است که توجه بسیاری از افراد به موضوع تغییرات 

اقلیم جلب شود.
او در ادامه با بیان اینکه تغییر اقلیم سبب شده است که 
در طولانی مدت نوساناتی روی کره زمین اتفاق بیفتد و 
بخش های مختلف آن را تحت تاثیر قرار دهد، تصریح 
کرد: بحث تغییرات اقلیم بحثی پیچیده و چند بعدی 
است و عوامل انسانی و غیر انسانی در رخ دادن آن 
دخیل هستند اما باوجود این، آثار فعالیت های مخرب 
انسان بر تغییرات اقلیم مشهودتر است. افزایش استفاده 
از سوخت های فسیلی روی کره زمین و به دنبال آن 
افزایش تولید گازهای گلخانه ای از مهم ترین دلایل ایجاد 
تغییراتی روی پارامترهای کره زمین از جمله دما و به 

دنبال آن تغییراتی در اقلیم هستند.
افزود:  جوی  بلایای  و  اقلیم  تغییر  متخصص  این 
فعالیت های انسانی و تغییر اقلیم سبب آب شدن یخ 
در قطب، بالا آمدن آب دریاها و از بین رفتن تعادل روی 
کره زمین شده است و هنگامیکه پارامترها و بخش های 
مختلف روی کره زمین از تعادل خود خارج شوند ما در 
بخشی از زمین با خشکسالی های متعدد و در بخشی 
دیگر با ترسالی های خارج از محدوده نرمال و طوفان های 
شدید مواجه می شویم که زندگی انسان را تحت تاثیر 

قرار می دهد.
و  بارش ها  شکل  تغییر  اینکه  به  اشاره  با  صمدی 
کاهش بارش برف، وقوع بارش های حدی و خالی 

دلیل  به  سکنه  از  روستاها  از  زیادی  تعداد  شدن 
خشکسالی، طوفان های گرد و خاک و... نشانه هایی 
با  روزها حتی  این  اقلیم است، گفت: ما  از تغییر 
جابه جایی فصل ها مواجه هستیم که زنگ خطری 
برای زمین و ساکنان آن است. بر اساس پژوهش های 
انجام شده تغییر اقلیم علاوه بر تمام آثار زیان بار خود 
می تواند روی بسیاری از بیماری ها و اپیدمی آن ها 

نیز اثرگذار باشد.

لزوم اتحاد کشورها برای کنترل تغییرات اقلیمی

مدیر گروه پژوهشی تغییر اقلیم و بلایای جوی مرکز 
اقلیم شناسی سازمان هواشناسی در ادامه توضیح داد: 
برای مثال برخی از بیماری ها متاثر از شرایط آب و 
هوا هستند و با تغییر فصل ها کاهش یا افزایش پیدا 
می کنند و حتی گاهی اوقات از بین می روند. از این رو 
هنگامیکه فصل ها از ریتم طبیعی خود خارج می شوند 
روی بیماری ها و اپیدمی ها نیز اثر می گذارند. حتی 
برخی از بیماری ها و آفات در عرصه های طبیعی کشور 
نیز متاثر از تغییرات خارج از نرمال شرایط آب و هوایی 

است.
وی ضمن بیان اینکه گاهی آتش سوزی ها گسترده در 
جنگل ها نیز متاثر از تغییرات اقلیم است، تصریح کرد: 
برای مثال بارش های بیش از حد نرمال سبب افزایش 
نامتعارف سطح پوشش گیاهی می شود و این پوشش 
با گرم شدن هوا خشک شده و تبدیل به توده ای از 
خسارات  افزایش  که  می شود  آتشین  بمب های 

آتش سوزی های جنگلی را به دنبال دارد.
این متخصص تغییر اقلیم و بلایای جوی با تاکید بر 
اینکه اگر اکنون برای مدیریت و کنترل تغییرات اقلیم 
کاری نکنیم، جوامع انسانی در بخش های مختلف کره 
زمین با خطری جدی مواجه خواهند بود، اظهار کرد: 
باید کشورهای مختلف دنیا به ویژه آن هایی که جزو 
تولیدکنندگان اصلی گازهای گلخانه ای هستند متحد 
تولید  برای کاهش  را  و سیاست های جامعی  شوند 
گازهای گلخانه ای و بازگشت به شرایط طبیعی - که 
بسیار زمان بر خواهد بود- اتخاذ کنند. چنانچه این اتفاق 
رخ ندهد بر اساس مدل های اقلیمی در آینده نزدیک آثار 
تغییرات اقلیم با شدت بیشتری طیف وسیعی از زمین 
را دربرمی گیرد و حتی بسیاری از نقاط کره زمین غیرقابل 

سکونت می شود.

محیط زیستگزارش

مکث

»محمدی« تاکید کرد؛

توافق شهرداری کرج و پارک علم و فناوری برای بازیافت زباله 

هفت چاه نفت را محمود برد!

رئیس کمیسیون محیط زیست شورای شهر کرج با اشاره به توافق 
شهرداری کرج و پارک علم و فناوری استان البرز، گفت: طبق این 

توافق بازیافت زباله در دستور کار قرار می گیرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین محمدی با اشاره به اهمیت 
فرآیند بازیافت زباله، گفت: طبق ماده ۱۹۳ برنامه پنجم توسعه، 
شهرداری های بالای ۲۰۰ هزار نفر جمعیت مکلف هستند که از 

فناوری نوین برای بازیافت زباله استفاده کنند.
به گفته او طبق ماده ۱۹۳ برنامه پنجم توسعه دفن زباله به روش 
سنتی در شهرهای بالای ۲۰۰ هزار نفر باید ممنوع می شد اما 
متاسفانه با وجود این تکلیف قانونی، شهر کرج در این حوزه 

پیشرفت قابل توجهی نداشته است.
عضو شورای شهر کرج تاکید کرد: در کمیسیون محیط زیست بارها 
تکلیف شده که شهرداری از ظرفیت های بخش خصوصی و شرکت 

های دانش بنیان برای بازیافت زباله ها استفاده کند.
محمدی با بیان اینکه سازمان سرمایه گذاری شهرداری کرج طی 
دو سال گذشته با بررسی طرح های مختلف به توافق اولیه با پارک 
علم و فناوری البرز در زمینه بازیافت پسماندها دست یافته است، 
گفت: این توافق برای انعقاد قرارداد به تصویب شورای شهر رسیده 
و با تحقق این مهم شهرداری می تواند با همکاری پارک علم و 
فناوری استان در گام اول حداقل روزانه ۱۵۰ تن زباله شهری را به 

طور کامل بازیافت کند.
او در بخش دیگری با تاکید بر اینکه در زمان حاضر مدیریت هر تن 
زباله برای شهرداری کرج حدود ۵۰ هزار تومان هزینه دارد، گفت: 
بازیافت پسماند، فرصتی جدید برای توسعه سایر صنایع و تولید 
محصولات جدید به شمار می رود؛ همچنین استفاده از روش های 
مکانیزه و علمی موجب می شود تا شیرابه ها استانداردسازی شده 

و در آبیاری فضای سبز مورد استفاده قرار گیرد.
رئیس کمیسیون محیط زیست شورای اسلامی شهر کرج گفت: 

این روش کمک خواهد کرد تا آثار منفی زیست محیطی ناشی از 
دفن سنتی زباله ها به حداقل برسد.

محمدی گفت: چنین همکاری و توافقی با پارک علم و فناوری و 
مشارکت یکی از شرکت های دانش بنیان که خود مبتکر و مخترع 

چنین فرآیندی است برای اولین بار در کشور آغاز می شود.
او با اشاره به اینکه همگان استان البرز را یکی از قطب های فناوری 
کشور می شناسند، گفت: این انتظار وجود دارد تا در زمینه بازیافت 

زباله و مدیریت علمی پسماندها سرآمد باشیم.

همه خوابیم! كرونا هم بهانه ای شد تا بیشتر بخوابیم. واقعا 
این چینی های آدمخوار به دادمان رسیدند تا مدتی هم  كرونا 
را نفرین كنیم! مثل خیلی وقت ها كه »وتو« كردند و البته 
مزدش را هم دوبله گزارش كردند و سوبله گرفتند و چوبله 

توسط داخلی ها برای بیت المال فاكتور شد.
این ها جای خود! مشكل بزرگتر این است كه مجلسی كه قرار 
بود مو را از ماست بكشد و مردمی باشد و انقلابی عمل كند 
فعلا به مجالس شعر و شاعری بیشتر می خورد تا مجلس 
انقلابی! هنوز دنبال ردیف كردن وزن و قافیه در نطق های 
پس و پیش دستورند تا پرداختن به غم نان شب مردم! همه 
زور و تلاش قانونگذار مجلس كشوری كه پول ملی كشورش 
با یك »قپی و جفتك« طرف مقابل ده برابر افت می كند و 

دارایی مردمش ده به یك می شود این است كه نطقی بخواند 
كه وزن و قافیه داشته باشد. »آقای رئیس جمهور شریعت را 

فدای شریعتی نكن«! البته اگر خودش نوشته باشد.
برادران مجلس انقلابی و ملتزم به اسلام! شما را به جانِ 
برسید شما  بی نوا  داد مردم  به  انتخاباتی تان  لیست«  »سر 
را  و خود  نابكار  و  دزد  را  انتخاباتی همه  در شعارهای  كه 
»رابین هود« نجات معرفی می كردید كه قرار بود از اغنیاء 
بِكَنید و به فقرا بچسبانید مثل اینكه ظاهرا قسمت دوم كار 

یادتان رفت! 
حضرات قانونگذار: بگذریم كه خود همین قانون جاری هزاران 
نقص دارد كه باعث این اوضاع شده است ولی به قول یارو 
همین »قانون توری« كه هزار سوراخ دارد از بی قانونی بهتر 
است ولی با همه این تفاصیل  فعلا »قاروقور« شكم اكثریت 
زیر خط فقر اجازه پرداختن نمی دهد ولی لااقل فكری به حال 
نبود روغن نباتی در بازار كنید تا پای پخت »پوره سیب زمینی« 
مردم برای غذای عیال و اولادشان نلنگد. نگویید توزیع روغن 

كار ما نیست كه »روم به دیوار شما در راس امور هستید« 
حضرات از شعر قافیه بیرون بكشید زیرا:

هفت چاه نفت را محمود برد
ما هنوز اندر خم یك دبه ایم!

در چنین روزی!

سعید  شفیعیان

 نویسنده

آقای اسماعیل نیکخواه بهرامی برابر نامه نمایندگی بشماره 901/99/5666 مورخ 1399/7/29 به نمایندگی از بانک پاسارگاد ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان مسکونی واقع در 
طبقه چهارم شمالی بمساحت 98/26مترمربع قطعه هفت تفکیکی بشماره پلاک ۱۴۸۶۶فرعي از ۱۵۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۹۰۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت 8۸۶۶۰۵ صفحه ۵۶ دفتر ۲۵۸۳ بنام 
آقای محمد نیکخواه فر ثبت و سند بشماره چاپی ۱۲۶۱۷۸ صادر و تسلیم شد سپس مقدار 3/8 دانگ مشاع از ششدانگ مورد ثبت برابر سند انتقال شماره ۵۴۸۸۸ مورخ 1386/08/20 دفتر ۴۵کرج به متقاضی منتقل که سند مالکیت بعلت سهل انگاری 
مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت 
به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد 
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فرهنگی

فرهنگ و رسانه دریچه

کاهش قیمت ها در بازار کاغذ 
به زیر ۴۰۰هزار تومان

چه خبر از فراخوان جشنواره فیلم فجر؟

از  گذر  و  ناگهانی  افزایش  از  پس  هفته  دو  تحریر  و  چاپ  کاغذ  قیمت 
۴۵۰هزارتومان دوباره با کاهش مواجه شده و به زیر ۴۰۰هزار تومان رسید.

به گزارش »دنیای هوادار«، پس از افزایش چند 10هزارتومانی قیمت کاغذ در 
ماه گذشته و گذر قیمت ها از 450هزارتومان،  کاهش قیمت  در بازار طی دو 
هفته گذشته تا جایی ادامه یافته است که کاغذ مجدداً به زیر 400هزارتومان 

رسید.
بر این اساس قیمت هر بند کاغذ چاپ و تحریر 70 در 100 با گرماژ 70گرمی در 
بازار آزاد امروز به بندی 390هزارتومان رسیده است. قیمتی که حداقل در طول 

دو تا سه ماه اخیر بی سابقه بوده است.
دیگر انواع کاغذ در بازار نیز با کاهش قیمت مواجه شده است،  کاغذ گلاسه و 
مقوای پشت طوسی از این جمله هستند،  اما کاغذ روزنامه و کاغذ کاربن لس 
همچنان روند افزایشی خود را در پیش گرفته اند. بر اساس این گزارش کاغذ 

روزنامه هر کیلو 15 هزار و 700 تا 16هزارتومان معامله شده است.
به نظر می رسد حداقل کرونا و محدودیت هایی که ایجاد کرده است موجب 
شده تا بازار کاغذ به مانند دیگر کالاها با افزایش ارز و رشد چند برابری قیمت ها 
دچار افزایش قیمت نشده و نبود تقاضا و رکود حاکم بر بازار مانعی باشد برای 
جلوگیری از افزایش قیمتی که انتظار می رفت بازار کاغذ را بحرانی  سازد. اما 
تا چه زمانی این آرامش قبل از طوفان که برخی از کارشناسان نسبت به آن 

هشدار داده اند، در بازار کاغذ ادامه خواهد یافت؟

در چند سال گذشته فراخوان جشنواره فیلم 
منتشر می شد،  مهرماه  اواخر  معمولاً  فجر 
ولی امسال پنج روز از آبان سپری شده و 

هنوز خبری از فراخوان نیست.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، 
قرار  فجر  فیلم  دوره جشنواره  سی ونهمین 
است به دبیری محمد مهدی طباطبایی نژاد 
برگزار شود اما در این روزهای کرونایی که با 
شدت یافتن بیماری و گسترده شدن میزان 
شیوع آن روبرو هستیم، تصمیمی سخت 
مقابل برگزارکننده های این رویداد سینمایی 
است که مهم ترین رویداد هنری کشور هم 

محسوب می شود.
جشنواره  فراخوان  درباره  پیگیری ها  آنچه 
که  است  این  می دهد،  گزارش  فجر  فیلم 
فعلا خبری از فراخوان نیست ولی احتمالا 
در همین ماه آبان منتشر می شود و در حال 
سیاست گذاری  شورای  جلسه های  حاضر 
درباره  قاطع  تصمیم  یک  تا  است  برقرار 
نحوه برپایی این رویداد گرفته شود. البته 
تصمیم قاطعانه گرفتن در این روزها، چندان 
کار راحتی نیست و همه چیز با اما و اگر و 

مشروط بودن به شرایط آینده خواهد بود.
جشنواره  مدیران،  بعضی  گفته های  ظبق 
فیلم فجر اساسا سه راه بیشتر پیش رو ندارد؛ 
یا به تعویق بیفتد، یا سال آینده همزمان با 
جشنواره جهانی فجر برگزار شود و یا اینکه 

امسال تعطیل شود.
گپ و گفت با برخی دست اندکاران جشنواره 
و نیز صحبت های پیشین مدیران سازمان 
سینمایی براین نکته تأکید دارند که برگزاری 

آنلاین جشنواره فیلم فجر منتفی است چون 
امکان صیانت از فیلم ها وجود ندارد و اگر 
آنلاین  برگزاری  به  تصمیم  مسئولان  هم 
تازه ساخته  فیلم  فیلمسازی  بگیرند هیچ 
خود را به صورت آنلاین نمایش نمی دهد، 
همانطور که در جشنواره فیلم کودک هم 
کسی حاضر نشد در بخش مسابقه سینمای 
پخش  اختیار  در  را  خود  فیلم های  ایران، 

آنلاین قرار دهد.
تعداد  اگر  می رسد  نظر  به  حال  این  با 
این  فوتی های  آمار  و  کوید  به  مبتلایان 
امسال  بهار  در  مقطعی  همانند  بیماری 
کاهش پیدا کند، احتمال برگزاری جشنواره 
50درصدی  ظرفیت  و  پروتکل ها  رعایت  با 
وجود دارد در غیر اینصورت باید در انتظار  
یک تصمیم منطقی بود تا جشنواره فیلم 
بیماری  بیشتر  برای شیوع  به محلی  فجر 
تبدیل نشود. هرچند مشخص نیست برای 
همان ظرفیت 50درصدی هم چه تعداد از 
علاقه مندان و افراد مجاز، حاضر به شرکت در 
جشنواره و به خطر انداختن سلامتی خود و 

خانواده هایشان هستند.

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

گروه موسیقی راک دو نفره فرانسوی با نام AaRON مخفف »حیوانات مصنوعی 
سوار بر ناکجا آباد« اولین آلبوم خود را در سال 2007 با همین عنوان منتشر کرد. 
آلبومی که در فرانسه و سپس سایر کشورهای اروپایی خوش درخشید. دو قطعه 
 Je Vais Bien, Ne از این آلبوم پیش از انتشار در موسیقی متن فیلم فرانسوی
T'en Fais Pas  شنیده شده بودند و تاثیر بسزایی در هرچه بهتر دیده شدن این 
آلبوم داشتند. شما هم با فضای خاص و منحصربفرد آرون آشنا شوید! آرون  
 Artificial Aniamals Riding on ناکجا می روند ]حیوانات مصنوعی به سوی 
Neverland[ گروه دو نفره پاپ راک فرانسوی که از سال ۲۰۰۵ فعالیت خود را آغاز 
کرده است. اعضای این گروه را سیمون بوره Simon Buret )خواننده، نویسنده و 
آهنگساز( و الیویه کورسی Olivier Coursier تشکیل می دهند. گروه AaRON تا 
به امروز ۴ آلبوم استودیویی، یک آلبوم اجرای زنده و یک آلبوم موسیقی متن و 
تعدادی تک آهنگ منتشر کرده است و وآهنگسازی یکی فیلم را بر عهده داشته 
 Nicola Piovani و در ساخت موسیقی متن یک فیلم دیگر نیز با نیکولا پیووانی
همکاری کرده است. این گروه با انتشار آلبوم اول خود خیلی زود در فرانسه و 
اروپا به شهرت رسید و پس از آن با دیگر آثار خود توانست هواداران پرشماری از 

سرتاسر دنیا به دست آورد.

Artificial Animals Riding on Neverland
::  AaRON  ::

رایان جانسون چند فیلم جذاب و فوق العاده در کارنامه خود دارد که از معروف ترین 
 Star اشاره کرد، اما اخیرا و با کارگردانی فیلم Brick و Looper آن ها می توان به
Wars: The Last Jedi دشمنان زیادی را برای خود ساخت و دلیل اصلی آن هم 
کیفیت پایین این فیلم بود که در نهایت به خشونت طرفداران قدیمی و واقعی 
جنگ ستارگان ختم شد. امسال او با فیلم جدیدش با نام Knives Out بار دیگر دل 
طرفداران خودش را به دست آورد و نشان داد که چند حقه جذاب در آستینش دارد. 
محتوایی که فیلم »چاقوها بیرون« دارد به قدری غنی و جذاب است که در مرحله اول 
ما را به یاد سینمای ادگار رایت می اندازد، اما ترکیب این سینما با کمدی آمریکایی 
باعث می شود تا متوجه شویم با یکی از بهترین فیلم های کمدی جنایی ممکن طرف 
هستیم. بازی بازیگرانی هم چون »دنیل کریگ«، »کریس اوانز« و »آنا دی آرماس« 
نشان می دهد که کارگردان به خوبی توانسته بازی خوبی از این ستاره های هالیوودی 
بگیرد و هر کدام از کارکترها به خوبی به پیشروی داستان کمک می کنند. داستان 
بعد از مرگ یک رمان نویس معروف جریان دارد که کارآگاه بنت بلنک )با بازی دنیل 
کریگ( سعی می کند با رفتن به عمارت این نویسنده و صحبت با اطرفیان، سر از 
دروغ آن ها در آورد و پرده از سر و راز مرگ این نویسنده بردارد، اما در این راه برای او 

مشکلاتی به وجود می آید که کمی روند تحقیقاتش به تاخیر می افتد.

Knives Out  -  چاقوها بیرون
:: رایان جانسون  ::

اثر استیون هاوکینگ ترجمه  کتاب پاسخ های کوتاه به پرسش های بزرگ 
علیرضا وفایی که توسط کتاب کوله پشتی منتشر شده است به این پرداخته 
است که ذهن انسان قادر است به بعید ترین نقاط دست پیدا کند. این کتاب 
آخرین کتاب استیون هاوکینگ فیزیکدان مشهور بریتانیایی است. این کتاب 
بعد از مرگ وی منتشر شد اما محتوای آن چیزی نیست جز دست نوشته ها 
محدودیت های  وجود  با  که  دانشمندی  بزرگ.  دانشمند  این  نظریه های  و 
جسمانی، ثابت کرد ذهن بشر این قابلیت را دارد تا به بعیدترین نقاط دست 
یابد. پاسخ های کوتاه به پرسش های بزرگ صرفاً یک کتاب علمی در حوزه  
فیزیک و یا اخترشناسی نیست. هاوکینگ در این کتاب در تلاش است تا به 
ده سؤال مهمی که بشر با آنها روبه رو است پاسخ دهد. این سؤالات هم جنبه 
علمی دارند و هم جنبه ی عمومی. شکی نیست که از منظر علمی، هاوکینگ 
جزو نوابغ عصر کنونی محسوب می شود اما سوای علم، هاوکینگ نیز همانند 
هر انسان دیگری دیدگاه هایی شخصی داشت؛ از جمله رویکرد انتقادی او به 
دین و مذهب -که انتقادات بسیاری را هم برای وی به همراه داشت- و از دایره  
علم و منطق به دور بود. این کتاب را به تمام علاقه مندان به دانستنی های 

علمی پیشنهاد می کنیم.

پاسخ های کوتاه به پرسش های بزرگ
::  استیون هاوکینگ- ترجمه: علیرضا وفایی   ::

کتابفیلم موسیقی

مجازات سارقان آثار سینمایی تشدید می شود
»سیدغلامرضا موسوی« - رییس اتحادیه تهیه کنندگان سینمای ایران- از تشدید مجازات سارقان آثار 
سینمایی خبر داد و از تهیه کنندگان سینمای ایران درخواست کرد تا در صورت برخورد با سرقت فیلم هایشان 

مراتب را به اعضای کارگروه اتحادیه اعلام تا اقدامات قانونی لازم صورت بگیرد.

جهان سینما
چهارمین دوره هفته فیلم اروپایی برگزار می شود 

همت  به  اروپایی  فیلم  هفته  دوره  چهارمین 
اوینیک  ایرانیان،  سینمای  هنروتجربه  موسسه 
)مؤسسات ملی فرهنگی اتحادیه اروپا( و پلتفرم 
هاشور و برای اولین بار به شکل آنلاین از ۱۷ تا ۲۶آبان۹۹ با 

نمایش ۱۶فیلم به صورت آنلاین برگزار می شود.

اولین بازیگر آسیایی که می تواند اسکار بازیگری بگیرد!

استیون یئون می تواند نخستین بازیگر آسیایی باشد که 
اسکار بازیگری را دریافت می کند. استودیو A24 اعلام 

کرد از استیو یئون بازیگر فیلم »میناری« در رقابت برای 
دریافت اسکار بهترین بازیگر نقش اصلی حمایت می کند.

»ایثار« چینی بیش از ۵۰ میلیون دلار فروخت

فیلم چینی جنگی »ایثار« در نخستین آخر هفته 
اکرانش ۵۳میلیون دلار فروش کرد. فیلمی که روز 
جمعه راهی سینماهای چین شد در سه روز آخر 
هفته ۵۳ میلیون دلار فروش کرد. فیلم »ایثار« که در بیشتر 
سینماهای چین روی پرده رفت تنها روزشنبه در هر دور اکران 

به طور متوسط ۴۲۲دلار فروخت.

آمریکایی ها به »ملکوت« جایزه دادند

فیلم انیمیشن »ملکوت« به کارگردانی فرنوش عابدی 
که در مرکز گسترش سینمای مستند و تجربی تهیه 

شده است، موفق به دریافت جایزه بهترین فیلم انیمیشن 
هجدهمین دوره جشنواره »HORROR FEST« یوتای آمریکا شد.

جایزه بهترین بازیگر مرد جشنواره ریدینگ برای هنرمند ایرانی

علی پویا قاسمی برنده جایزه بهترین بازیگر جشنواره 
ریدینگ پنسیلوانیای آمریکا شد. با پایان یافتن 
جشنواره  ریدینگ آمریکا اسامی برندگان این دوره 
از جشنواره اعلام شد که در این میان جایزه  بهترین 
بازیگر فیلم های کوتاه به علی پویا قاسمی برای بازی در فیلم 

کوتاه »۱۱۳« به کارگردانی ندا آصف رسید.
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»رونالدو« تحت تحقیقات قرار گرفت
»وینچنزو اسپادافورا« -وزیر ورزش ایتالیا- بار دیگر با تاکید بر شکسته شدن 
پروتکل های بهداشتی مرتبط با کووید-۱۹ از سوی »کریستیانو رونالدو«، از تحت 

تحقیقات قرار گرفتن مرد پرتغالی خبر داد.

ورزشی

آگهی انتقالی شرکت فرنود تهران با مسئولیت محدود به شماره ثبت 69635 و 
شناسه ملی 10101145720 به موجب نامه شماره 99/105217 مورخ 1399/06/18 و 
مستند به صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/05/11 محل شرکت 
از آدرس قبلی به : »استان البرز، شهرستان ساوجبلاغ ، بخش چهار باغ، دهستان 
رامجین ، روستا دهکده طالقانی ، خیابان دکتر حسابی ، خیابان )مادر بزرگ( ، پلاک 
0 ، طبقه همکف به کد پستی : 3364168395 » انتقال یافت و در اداره ثبت استان 

البرز )ساوجبلاغ( تحت شماره 4786 به ثبت رسیده است.  )1024640(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 

 مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ

آگهی تغییرات شرکت طلایه داران بهبودی و سلامت البرز موسسه غیر تجاری به 
شماره ثبت 1804 و شناسه ملی 10190043380 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
فوق العاده مورخ 1398/05/18 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای مرتضی موسوی 
با کد ملی 0320478785 دارنده 30/000/000 ریال سهم الشرکه با دریافت کل سهم 
الشرکه خود از صندوق موسسه از شرکت خارج و دیگر هیچگونه حق و سمتی در 
موسسه ندارند. - خانم فاطمه موسوی با کد ملی 0311076815 دارنده 30/000/000 
ریال سهم الشرکه با دریافت کل سهم الشرکه خود از صندوق موسسه از شرکت 
خارج و دیگر هیچگونه حق و سمتی در موسسه ندارند. - سرمایه موسسه از مبلغ 
120/000/000ریال به مبلغ 60/000/000 ریال کاهش یافته و ماده مربوطه در اساسنامه 

بشرح فوق اصلاح گردید. )1024644(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز

 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت ایمن واکسن البرز شرکت با مسئولیت محدود به 
شماره ثبت 3718 و شناسه ملی 14004056704 به استناد صورتجلسه 
مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/05/14 تصمیمات ذیل اتخاذ شد 
: 1 -آقای علی حمیدی زاده با شماره 2371223931 متولد 1354/06/10 
فرزند الیاس به آدرس تهران دهکده المپیک بلوار ورزش غربی خیابان 
المپیک بلوار 61 واحد 15 کد پستی1489621111 با پرداخت 1.700.000ریال 
به صندوق شرکت سرمایه خود را به مبلغ 5.100.000 ریال افزایش داد . 
2- موسسه راهبران فناور طلوع به شماره ثبت 49312 و شناسه ملی 
14009034000 به نمایندگی مجید نجفیان نجف آبادی به شماره ملی 
1090373104 فرزند حسینعلی به آدرس تهران خیابان شیخ بهایی جنوبی 
خیابان آزادگان 21 شرقی پلاک 9 کد پستی 1437655881 با پرداخت 
3.400.000 ریال به صندوق شرکت در زمره شرکاء شرکت قرار گرفت. 
سرمایه شرکت از مبلغ 11.900.000ریال به مبلغ 17.000.000 ریال افزایش 
یافت و ماده 4 اساسنامه اصلاح گردید. جدول میزان سهم الشرکه بعد از 
افزایش سرمایه نام شرکاء میزان سهم الشرکه 1ـ علی حمیدی زاده دارای 
5.100.000 ریال سهم الشرکه 2ـ آقای ابراهیم عباسی دارای 1.700.000 ریال 
سهم الشرکه 3ـ آقای علیرضا توانگر رنجبر دارای 1.700.000 ریال سهم 
الشرکه 4ـ آقای بهمن عابدی کیاسری دارای 1.700.000 ریال سهم الشرکه 
5- آقای مرتضی آذرنوش دارای 212.500 ریال سهم الشرکه 6- خانم سهیلا 
تسلیمی دارای 212.500 ریال سهم الشرکه 7- خانم لیلا آذرنوش دارای 
212.500 ریال سهم الشرکه 8- خانم مریم آذرنوش دارای 212.500 ریال 
سهم الشرکه 9- آقای حامد آذرنوش دارای 425.000 ریال سهم الشرکه 10- 
آقای علی آذرنوش دارای 425.000 ریال سهم الشرکه 11- آقای پیام سیفی 
دارای 850.000 ریال سهم الشرکه 12- آقای علی اتابکی دارای 850.000 
ریال سهم الشرکه 13- موسسه راهبران فناور طلوع دارای 3.400.000 ریال 
سهم الشرکه *تعداد اعضاء هیئت مدیره از 4 نفر به 3 نفر کاهش یافت. 

در نتیجه ماده 11 اساسنامه شرکت اصلاح گردید.  )1024648(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 

 مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ

آگهی تغییرات شرکت طلایه داران بهبودی و سلامت البرز موسسه غیر تجاری به 
شماره ثبت 1804 و شناسه ملی 10190043380 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
عادی بطور فوق العاده مورخ 1398/05/19 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای علیرضا 
حیدری با کدملی 3300063310 و به سمت رئیس هیئت مدیره خانم ملیحه هدایتی 
با کدملی 0323860931 و به سمت عضو هیئت مدیره و خزانه دار خانم اشرف 
السادات فضیلت با کد ملی 1829278681 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره آقای 
عباس سلیمان فلاح با کدملی 4897917603 به سمت عضو علی البدل هیئت مدیره 
به عنوان اعضای هیئت مدیره برای مدت 3 سال انتخاب گردیدند. - خانم ملیحه 
هدایتی با کدملی 0323860931 و به سمت مدیرعامل برای مدت 2 سال انتخاب 
گردید. -آقای مهدی ثمری با کدملی 4070650415 به سمت بازرس اصلی برای مدت 
یک سال مالی انتخاب گردید. -کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور موسسه از قبیل 
چک سفته بروات قراردادها و عقود اسلامی و اوراق عادی و اداری با امضای رئیس 

هیئت مدیره و مدیرعامل همراه با مهر موسسه معتبر می باشد. )1024646(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز

 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت هستی بخش البرز موسسه غیر تجاری به شماره ثبت 2629 
و شناسه ملی 14004543240 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق 
العاده مورخ 1398/11/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای ابوالفضل هاشم پور شیره 
جینی به شماره ملی 2030139718 به سمت عضو اصلی هیئت مدیره و خزانه دار 
خانم منظر تاری وردی به شماره ملی 4410968106 به سمت عضو علی البدل هیئت 
مدیره خانم خدیجه فدائی به شماره ملی 0053665317 به سمت رئیس هیئت مدیره 
خانم مهناز فاتحی به شماره ملی 2031552041 به سمت نایب رئیس هیئت مدیره 
برای باقی مانده دوران تصدی انتخاب گردیدند . - آقای ابوالفضل هاشم پور شیره 
جینی به شماره ملی 2030139718 به سمت مدیرعامل برای باقی مانده دوران تصدی 
انتخاب گردید. -خانم پریسا انگشت باف به شماره ملی 0310626171 به سمت بازرس 
اصلی برای باقی مانده دوران تصدی انتخاب گردیدند. -کلیه اسناد و اوراق بهادار و 
تعهدآور شرکت از قبیل چک، سفته، بروات، قراردادها و عقود اسلامی با امضاء خانم 
مهناز فاتحی ) نایب رئیس هیئت مدیره ( و خانم خدیجه فدائی ) رئیس هیئت 
مدیره ( همراه با مهر موسسه و حداقل امضاء 2 نفر از صاحبین امضاء معتبر می باشد 

و ماده مربوطه در اساسنامه به شرح فوق اصلاح گردید. )1024642(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات آگهی تغییرات آگهی تغییرات 

آگهی تغییرات 

آگهی تغییرات 

تجربه کاری و نگارش صاحب این قلم طی بیش از ۵۰ سال 
که در محضر و مکتب اساتید بزرگ و مردانی که با خلوص 
نیت و در کمال صداقت و روح جوانمردی در عرصه روزنامه 
نگاری و تجزیه و تحلیل خبرهای ورزشی ید طولایی داشتند 
شاگردی کرده و با راه و رسم نوشتاری با رعایت عدل و عدالت 
و مردم داری آشنایی پیدا کرده است، که آثار و نوشته های 
پندآموز این بزرگواران نامی قلم و مرام عرصه رسانه های 
نوشتاری همچون زنده نامان حسین جباری، حسین حصاری، 
پرویز زاهدی، تورج لارودی، رضا گنجاپور،  مدیرمسئولان و 
سردبیرانی نظیر آقایان جعفر صمیمی، غلامحسین شعبانی 
و صاحبان قلم و سبکی چون جمشید حمیدی، حبیب 
اکبر  الهامی،  نژاد، محمد رزمجو، وصال روحانی،  اله نیک 
عزیزی، صدرالدین و محمدرضا کاظمی و احمد میرزائیان 
که نوشتارهایشان در آرشیو و تاریخ زرین روزنامه اطلاعات 
و مجله وزین  دنیای ورزش به یادگار مانده است. بنده نیز، 
حداقل با رعایت این شیوه به جامعه رسانه و ورزش ثابت 
کرده ام که به دنبال حفظ و حرمت و آبروی افرادی بوده ام که 
صادقانه و با اشتیاق فراوان برای اشاعه و گسترش ورزش گام 
برداشته اند، و اگر انتقادی کرده ام، انتقاد سازنده و در راستای 

بهبود و ارتقاء سلامت جامعه ورزش بوده است.
دربیست و شش سالی هم که افتخار شهروندی اصفهان نصیبم 
شده است  همواره سعی نمودم باهر سخن و نوشته ای که 

بخواهد حریم اعتبار انسان های وارسته و عاشق خدمت به ورزش 
و ورزشیان به ویژه پیشکسوتان والامقام و همکاران بازنشسته 
ورزش و جوانان استان اصفهان را خدشه دار کند مخالفت کرده ام.

بدون شک هنوز هم وقتی قلم به دست می گیرم خودم را 
به جای فردی می گذارم که قرار است از او انتقاد کنم.

لیکن باید برحسب رسالت و وظیفه ام عمل کنم. مشوق افراد 
خدوم و زحمت کش فلسفه جداگانه ای با انتقاد دارد و اینکه 
دیگران راجع به من و نوشته هایم چگونه قضاوت می کنند 
برایم فوق العاده حائز اهمیت است که امیدوارم مورد قبول 

اکثریت مخاطبان قرار گرفته باشد.
این را هم فراموش نکنیم که برای مبارزه با آلودگی و برای 
پیدا کردن و قبول حقایق باید در روشنایی جستجوگری کنیم. 
و اما بدون تعارف باید اذعان کنم ورزش ما کم دارد مردانی 
که پای بند اصولی باشند و حاضر شوند مردانه بر سرآن و ذات 

درونیشان ایستادگی کنند.
با شوربختی باید عرض کنم برخی از اهالی ورزش، یا اصولگرا 
نیستند و یا چشم دیدن خلاقیت و پیشرفت جوانان با دانش 
امروزی را ندارند! و با هرحیله وترفندی درصددند مانع رشد 

جوانان پیشگام در ارائه صنعت تکنولوژی در ورزش باشند!
»رضا شهریاری« از جمله جوانان خلاق و بادانشی است که 
با شور و شوق زائدالوصفی در سال های اخیر منشاء خدمات 

بسیار ارزشمندی در به روزرسانی تکنولوژی برداشته است.
با نگاهی کوتاه و منصفانه به رزومه این جوان تحصیلکرده و 
تلاشگر عرصه رسانه و ورزش و عملکرد تاثیرگذار شهریاری 
سازنده اولین اپلیکیشن کاملا بومی ورزش کشور، جامع 
هیات فوتبال بزرگ شهر اصفهان و جامع اداره کل ورزش و 

جوانان استان اصفهان بیشتر آشنا شویم.
رضا شهریاری با ۲۵ سال سن دارای لیسانس معماری، از سال 
۱۳۸۴ تا ۱۳۸۷به عنوان سفیر فرهنگ شهروندی در شهرداری 
اصفهان شروع به فعالیت های اجتماعی کرد و دبیر سرویس 

ورزشی پایگاه خبری »باخبر باش« بود
شهریاری مدیر امور اداری هیأت فوتبال اصفهان، ورکشاپ 
تخصصی کارگردانی سینما به رهبری استاد قنبری و تدریس 
استاد ابوالفضل جلیلی، مدیر روابط عمومی هیأت فوتبال 
اصفهان، مسئول برگزاری نمایشگاه عکس فوتبالی را هم در 
کارنامه دارد. مضاف بر اینکه مدیر باشگاه ورزشی آبنوس بوده 
که از جمله باشگاه های برتر خاورمیانه در زمان خود محسوب 
می شد. وی درآب درمانی با تردمیل آبی، ماساژ، ماساژ آبی، 
ماسه درمانی، نمک درمانی، حرکات اصلاحی،  یوگا و پیلاتس 

نیز تبحر خاصی دارد.
دیگر فعالیت های چشمگیر شهریاری در دبیر روابط عمومی 
هیأت فوتبال استان و عضو کادر اجرایی و رسانه ای مسابقات 
لیگ برتر فوتبال کشور، مدیر روابط عمومی برتر هیأت های 
ورزشی شهر اصفهان و شهرستان های تابعه استان، مدیر 
روابط عمومی مسابقات مراکز آموزش علمی کاربردی دانشگاه 
جامع علمی کاربردی اصفهان در طول سال های گذشته وی را 

در ورزش اصفهان چهره کرد.
هزارنفری  شش  جشن  اجرایی  مدیر  و  برگزاری  مسئول 
اختتامیه بزرگ ترین جشنواره فوتسال تیم های پایه خاورمیانه 

با حضور ۱۷۹ تیم در سال ۱۳۹۷ بود که سخت مورد توجه قرار 
گرفت و سپس مسئول روابط عمومی اداره ورزش و جوانان 
روابط  رشته  دانشجویان  کارورزی  اصفهان شد. سرپرستی 
عمومی دانشگاه جامع علمی کاربردی استان اصفهان )هرند( 
را هم به نحو احسن برعهده داشت. مدیر روابط عمومی و 
امور رسانه ای تیم هیأت فوتبال اصفهان در لیگ برتر فوتسال 
بانوان کشور. سرپرست دبیری هیأت فوتبال اصفهان با حفظ 
سمت مدیر روابط عمومی از دیگر خدمات این جوان به شمار 
می آیند که هم اکنون نیز ادامه دارد. فعالیت های این جوان 
خلاق و پرتلاش بیشمار است که با پشتکار قابل تحسینی 
بیشترین ساعات را به همکاری و خدمت به ورزش و جوانان 

استان اصفهان اختصاص داده است .
موقعیت ورزش اصفهان در این مقطع نیاز به سیستمی قوی 
با نیروهای فعال، متخصص و افرادی آگاه و دلسوز نظیر 
شهریاری دارد که نیتی جز خدمت به جوان های جامعه 

امروزی هدف دیگری ندارند.
پس جا دارد جامعه ورزش اصفهان قدر چنین جوان های 
خوش فکر و دلباخته هنر و ورزش را بداند و تلاش و کوشش 

آنان را ارج نهد.

یادداشت

جوان خلاق و با دانش ورزش نصف جهان کیست؟

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار



روزنامه

7
سه شنبه 6 آبان 99 -  شماره  603

فرنگی کاران به خط شدندورزشی
با نظر کادر فنی رقابت های انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی برای حضور در مسابقات جهانی 

۲۰۲۰ صربستان ۱۵ آبان در ۱۰ وزن در سالن ۱۲ هزار نفری آزادی تهران برگزار می شود.

دعوت از کشتی فرنگی جوانان ایران برای حضور در تورنمنت لیتوانی
کشور لیتوانی از تیم ایران دعوت کرد تا در رقابت های بین المللی کشتی 

فرنگی جوانان که به میزبانی این کشور برگزار می شود حضور یابد. 
ریمانتاس  جام  جوانان  فرنگی  کشتی  بین المللی  رقابت های 

باگدوناس روزهای 22 تا 24آبان ماه سال جاری در شهر ویلنیوس در 
10وزن و با دو کیلوگرم ارفاق وزن برگزار می شود.

ریتا سابوو رئیس AVC شد
در جریان مجمع عمومی کنفدراسیون والیبال آسیا، ریتا سابوو به عنوان رئیس 

AVC انتخاب شد. سابوو ۷۲ساله در حالی به عنوان رئیس کنفدراسیون 
والیبال آسیا انتخاب شد که تنها کاندیدا و نامزد این سمت بود. سابوو از 

سال۲۰۱۵ به عنوان معاون اجرایی AVC مشغول بوده و اکنون هشتمین 
رئیس AVC به شمار می رود.

داورزنی: نمی توانیم لیگ والیبال را تعطیل کنیم
رئیس فدراسیون والیبال ایران گفت: با توجه به شرایط موجود و به خاطر شیوع 

ویروس کرونا در جهان، کشورها تصمیمات مختلفی برای کنترل ویروس 
گرفته اند. ما هم با توجه به در پیش بودن بازی های المپیک زمانی برای 

تعطیلی مسابقات والیبال نداریم، چرا که از دست ندادن فرصت ها و 
حفظ آمادگی بازیکنان اولویت فدراسیون است.

ادامه حضور بازیکنان خارجی در لیگ برتر بسکتبال
با نزدیک شدن به زمان آغاز لیگ برتر بسکتبال تیم های حاضر در این فصل برای 

تقویت ترکیب خود بازیکنان خارجی جذب می کنند که در تازه ترین نقل و 
انتقالات لیگ، تیم های ذوب آهن و اکسون بازیکن خارجی به خدمت 

گرفتند. تیم بسکتبال ذوب آهن که امسال دوباره »فرزاد کوهیان« را روی 
نیمکت خود دارد با »دوین سوییتنی« بازیکن آمریکایی قراردادی امضا کرد.

نظارت مستقیم کاسپر بر امور فدراسیون بین المللی اسکی
فدراسیون بین المللی اسکی ترجیح داده که دبیرکل جدید این فدراسیون 

را به صورت موقت منصوب نکرده و جزئیات بیشتر درمورد جانشینی 
»سارا لوئیس« را در روزهای آتی اعلام کند.عمده فعالیت های 

فدراسیون های بین المللی تحت نظارت دبیرکل یا مدیر ارشد 
اجرایی صورت می پذیرد.

برگزاری اردوی تیم زنان مثل معجزه بود
فاطمه فتاحی در مورد برگزار اردوی تیم ملی کشتی آلیش زنان گفت: با 

توجه به شیوع کرونا و تعطیلی چندین ماهه کشتی برگزاری این 
اردو شبیه معجزه بود.اردوی تیم ملی کشتی آلیش زنان ایران پس 

از ماه ها توقف به دلیل شیوع کرونا طی روزهای ۲۷مهر تا اول 
آبان ماه برگزار شد و دختران به مرور فن پرداختند.

اردوی تیم ملی کاراته در آزادی برگزار می شود
رئیس فدراسیون کاراته گفت:مذاکرات لازم را برای برگزاری اردوی تیم های 

ملی کاراته زنان و مردان در مجموعه ورزشی آزادی انجام دادیم و چنانچه 
اتفاق خاصی رخ ندهد، اردو در این مجموعه برپا می شود. وی افزود: 

براین اساس صحبت های لازم را با ستاد مقابله با کرونا در ورزش 
انجام داده و هرزمان اجازه صادرشود، تمرینات را آغاز می کنیم.

نکیخواه بهرامی: دوره کرونایی سختی نداشتم
کاپیتان تیم ملی بسکتبال باتأکید بر اینکه یک هفته از بازگشتش به 

تمرینات می گذرد گفت:دوره کرونایی حاد و سختی نداشتم اما 
به هرحال وضعیت جسمانی و آمادگی ام تحت تأثیر قرارگرفت.

وی گفت:بعدازمواجه با برخی علائم تست دادم، به محض 
اینکه نتیجه مثبت آن را هم گرفتم خودرا درمنزل قرنطینه کردم.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

مستطیل سبز
»شهناز یاری«:

همزمان سرمربی ملی و باشگاهی بودن،
 اتفاق تازه ای نیست

وکیل برانکو دریافت 8۵هزار یورو 
دیگر را تأیید کرد

سرمربی تیم ملی فوتسال زنان گفت: همزمان 
سرمربی ملی و باشگاهی بودن، اتفاق تازه ای 
نیست و این موضوع می تواند به رشد تیم ملی 

هم کمک کند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »شهناز 
یاری« روز گذشته اظهار داشت: سایپا باشگاه 
بزرگ و برند معتبری در فوتبال و فوتسال ایران 
است که ۲ سال است در بخش فوتسال زنان 
تیم داری می کند.  این اتفاق خوبی است که 
ورزش  در  قوی  مدیریت  با  باشگاهی  چنین 

قهرمانی گام برمی دارد.
وی در خصوص پذیرش هدایت تیم فوتسال 
زنان سایپا خاطرنشان کرد: این موضوع به این 
زیادی  اردوهای تیم ملی مدت  بود که  دلیل 
است که به خاطر شیوع ویروس کرونا تعطیل 
شده است، البته دورادور تمرینات ملی پوشان 
و  گروهی  کار  هیچ  ولی  داشتیم  نظر  زیر  را 
توپی نداشتیم. من بدون هماهنگی، با سایپا 
زنان  کمیته  و  نرساندم  ثبت  به  را  قراردادی 

فدراسیون فوتبال در جریان این موضوع بود.
این  گفت:  زنان  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
موضوع اتفاق جدیدی نبود که برخی از رسانه ها 
به آن پرداختند و فکر کردند که یک مربی باید 
فقط در یک باشگاه یا تنها در تیم ملی باشد. 
چون در بخش زنان قرارداد مالی چشم گیری 
نداریم و سالیان قبل هم به همین گونه بوده 

است. در گذشته نیز سرمربیان تیم های ملی 
همزمان در تیم های باشگاهی فوتبال و فوتسال 

زنان حضور داشتند و این اتفاق تازه ای نبود.
وی یادآور شد: به نظرم این موضوع به تیم ملی 
کمک می کند زیرا که با توجه به شیوع کرونا 
و تعطیلی اردوهای ملی، خودم هم همزمان 
می توانم در یک باشگاه فعالیت کنم. در واقع 
می توانم تمام بازیکنان را در لیگ رصد کنم.  
پیش از این باید هر جمعه بازی ها را می دیدم و 
ارزیابی می کردم. اما این گونه می توانم هدایت 
یک تیم را برعهده داشته باشم و در کنار آن 
از تمرینات ملی پوشان هم دور نباشم و کاملا 

بازیکنان را رصد کنم.

وکیل سرمربی پیشین پرسپولیس می گوید این باشگاه برای بسته شدن 
پرونده برانکو باید حدود 110هزار یورو دیگر بپردازد.

به گزارش »دنیای هوادار« باشگاه پرسپولیس پیش از استعفای مهدی 
رسول پناه مقدمات واریز 8۵هزار یورو دیگر را به حساب برانکو فراهم 
کرد و حالا دارو بوشیچ، وکیل برانکو ایوانکوویچ واریز این مبلغ به 

حساب موکلش را تایید کرد.
در همین رابطه دارو بوشیچ اظهار کرد: 8۵هزار یورو دیگر روز شنبه به 
حساب برانکو واریز شد و حالا فقط 10درصد یعنی حدود 110هزار یورو 

دیگر باید پرداخت شود تا پرونده به طور کامل بسته شود.
پیش از این باشگاه پرسپولیس در چند مرحله مبالغ 330هزار یورو، 
2۵0هزار یورو و ۴10هزار یورو واریز کرده بود و با توجه به پرداخت 
8۵هزار یورو فعلی و ادعای وکیل برانکو مبنی بر پرداخت 110هزار یورو 
دیگر، به نظر می رسد سود ۵درصد سالانه به طلب برانکو اضافه شده 

باشد.
باشگاه پرسپولیس بعد از پرداخت این 110هزار یورو، باید حدود 80هزار 
فرانک هم بابت جریمه کمیته انضباطی فیفا، به حساب فدراسیون 

جهانی فوتبال واریز کند تا پنجره نقل وانتقالاتی این باشگاه باز شود.

جهان فوتبال 

دو استقلالی از قرنطینه خارج شدند
در دو هفته گذشته از مجموعه تیم استقلال تست 
کرونا گرفته شد و روزگذشته جواب این تست 
مشخص شد و فرشید اسماعیلی و سینا خادمپور 
که مشکوک به کرونا بودند با گذراندن دوره درمان خود از 

قرنطینه خارج شدند و به تمرینات آبی پوشان بازگشتند.

سان ادعا کرد: پوگبا از تیم ملی خداحافظی کرد!
بعضی از سایت های عربی از خداحافظی ستاره 
فوتبال  ملی  تیم  از  یونایتد  منچستر  فرانسوی 
فرانسه به خاطر اهانت به پیامبر گرامی اسلام)ص( 

روزنامه سان  تا  باعث شد  این  آوردند که  به میان  سخن 
واکنش نشان داد.

پیرلو: نگران بازی با بارسلونا نیستم
سرمربی یوونتوس پس از تساوی مقابل ورونا 
اعلام کرد نگران دیدار چهارشنبه شب برابر بارسلونا 
نیست. یوونتوس یکشنبه شب در سری آ ایتالیا 
برابر ورونا با تساوی یک بر یک متوقف شد. این اتفاق در 
آستانه دیدار با بارسلونا در هفته دوم لیگ قهرمانان اروپا رخ 
داد. آندره آ پیرلو در این رابطه اظهارکرد: نگران دیدار بارسلونا 

نیستم چون این دو بازی کاملا فرق می کنند.

برگزاری مجمع فدراسیون فوتبال ۸ آذر
مجمع فدراسیون فوتبال به منظور تایید اساسنامه 

این فدراسیون روز ۸ آذر برگزار خواهد شد.
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از فاصله گل کردن پنالتی آخر »علی شجاعی« در دیدار با 
النصر، تا به امروز، به اندازه چند سالِ تلخ برای پرسپولیسی ها 
به  عادت  است،  سال  سال های  که  تیمی  است،  گذشته 
مسائلی چون تغییرات و حواشی نداشت و با این مشکلات 
تا حدی غریبه بود، حالا در مخمصه ای عجیب گرفتار شده 
است، از جدایی عجیب ستاره ها و فایل های صوتی و تصویری 
بی وقت آقای دندان پزشک، تا پرونده پرفیض النصر در دادگاه 
cas که می تواند گلی کاشته شده در گلستان پرشور فدراسیون 

فوتبال و وزارت ورزش باشد.
انتشار فایل های صوتی و تصویری عجیب و غریب مدیرعامل 
باشگاه، حواشی اغلب خودساخته سرخ ها را دوچندان کرده 
است، مدیرعاملی که بدون نگاهی مغرضانه عملکردی بدی 
از خود به جای نگذاشته بود و پرونده های سنگینی چون 
برانکو ایوانکوویچ و دستیارانش را بست و هفت ستاره لیگ 
را سرخپوش کرد و در برابر زیاده خواهی های برخی از اعضای 
باشگاه پرسپولیس تا آخرین روز مسئولیت ایستاد، برخلاف 
جو رسانه ای که برعلیه او به راه افتاد، ناکارآمد و ناتوان در 
بخش مدیریتی نبود اما به استعفای شاید تحمیلی روی آورد 
زیرا به اندازه مدیران قبلی اهل شوآف و بزرگنمایی نبود، البته 
که به حق، در شان مدیرعاملی در سطح باشگاه پرسپولیس 
باشد و در کوچه و  برخوردار  ادبیاتی  از چنین  نیست که 
خیابان از شرایط تیمی و مشکلاتش بگوید و ریزترین اتفاقات 
باشگاه را بازگوی خلق الله کند و خودش، تیم و مربی تیمش 
را مضحکه عام و خاص قرار دهد، البته که شاید اگر رابطه 
رسول پناه با گل محمدی و پیروانی تیره وتار نبود و جو تیمی 
بر علیه او شورانده نمی شد، او می توانست هنوز هم سرپرست 

مدیرعاملی باشگاه پرسپولیس باشد.
دوران بحرانی و سخت سرخ ها، در چند روز اخیر به تلخ ترین 
این  تباهی  که  روزی  چند  است،  رسیده  ممکنش  حالت 
با کلکسیون جدایی  را  پایتخت  چندوقت اخیر سرخ های 
ستاره های تیم تکامل بخشید. »شجاع خلیل زاده« که مدام 
دم از تعصب و غیرت می زد و لوگو می بوسید و استوری 
وفاداری منتشر می کرد و خود را در عشق و عرق به پیراهن 

و تیم محبوبش با بزرگانی چون »فرانچسکو توتی« افسانه ای 
در قیاس قرار می داد، به قطر سفر کرد و با پشت کردن به 
پرسپولیس، به »الریان« پیوست، »محمد نادری« مدافع چپ 
ملی پوش آن ها هم در اقدامی شگفت انگیز پیراهن آبی به 
تن کرد و به قلمرو رقیب رفت و پاتکی سهمگین به اردوگاه 
حالا  جدایی شان  که  ستاره هایی  کرد،  وارد  پرسپولیسی ها 
هواداران تیم را به فکری عمیق تر فرو برده است، از »علیرضا 
بیرانوند«، »مهدی ترابی« و »علی علیپور« تا همین محمد 
نادری و شجاع خلیل زاده و با توجه به محرومیت »عیسی 
دشوار  کار  امیری«،  »وحید  و  پهلوان«  »احسان  آل کثیر«، 
سرخ های پایتخت در فینال آسیا را سخت تر هم خواهد کرد.

انداخته  این روز  به  را  اینکه چه عواملی فینالیست آسیا 
است، بدون شک در آینده نزدیک پرده برداری می شود، اما با 
کمی تامل در صحبت های اخیر مهدی رسول پناه مدیرعامل 
و  حرف  و  شایعات  از  خیلی  پرسپولیسی ها،  مستعفی 
حدیث ها، رنگ واقعیت می گیرد، صحبت هایی که گرچه 
به دور از اخلاق و مبادی آداب بود، اما یقینا به دور از حقیقت 

نبوده است.
صحبت های مدیرعامل باشگاه از پیشنهاد عجیب و غریب 
۱۲۰ میلیاردی شجاع خلیل زاده )۶ فصل سالی ۲۰ میلیارد 
تومان( و رفتارهای غیرمتعارف او در تیم و درگیری و آقا 
بالاسر بودن بقیه بازیکنان آغاز شد که با توجه به اخلاق و 
کرداری که از شخص خلیل زاده به خاطر داریم پر بیراه هم 
نبوده است، جناب رسول پناه از نقش مدیر برنامه های یحیی 
در جدایی چند بازیکن و به اصطلاح دلالی ایجنت گل محمدی 
هم صحبت کرد که در این موضوع چندی پیش صحبت هایی 
مطرح شده بود، اما دیگر گلایه آقای دندان  پزشک، از زیاده 
پاداش های  حساب  به  تیم  کادرفنی  و  بازیکنان  خواهی 

آسیایی و درخواست های غیر متعارف آن ها برای افزایش 
قراردادهایشان )از شجاع، کنعانی، بشار و نعمتی تا شخص 
یحیی گل محمدی( بود که به صراحت تمام در روزهای اخیر 
رفتارهای اعضای تیم بیانگر واقعیت این موضوع هم بود، 
گل گفتن های مدیرعامل اسبق سرخ ها به دخالت های وقت 
و بی وقت یحیی گل محمدی در مسائل مدیریتی و ماجرای 
مضحک استعفای چند ساعته و پشیمان شدن سریع یحیی 
هم رسید که توهین بزرگی به شخصیت یحیی گل محمدی 
بود هم ادامه پیدا کرد، اما از همه مهم تر پرونده النصر در 
دادگاه cas که مدیرعامل سرخ ها به نوعی به تخلف فدراسیون 
فوتبال اعتراف کرد و دلهره را به اردوی پرسپولیسی ها بازگرداند، 
موضوعی که می تواند به اندازه کل موارد ذکر شده در فوق، 

حال پرسپولیسی ها را ناخوش کند.
شاید به عقیده خیلی ها تمامی صحبت های آقای دندان پزشک 
صحت نداشته باشد، اما با رفتارهای برخی از بازیکنان و 
اعضای کادرفنی، اتفاقات و اختلافات عجیبی که در اردوی 
از  قرارداد برخی  آمده، زمان عقد و ثبت  به وجود  سرخ ها 
بازیکنان جدید، هواداران پرسپولیس را به تامل در این موضوع 
وادار کرده است، هوادارانی که حالا معتقدند اگر رسول پناه 
مناسب برای مدیریت تیمی در سطح پرسپولیس نباشد و 
صد درصد افشاگری هایش درست نباشد، بیش از نیمی از 
آن ها حقیقت محض است و اوضاع تیمشان عجیب قمر در 

عقرب است.
ترکش اول از صحبت های رسول پناه، جدایی شجاع خلیل زاده 
را به همراه داشت، این جدایی نه تنها ضربه مهلکی به پیکر 
پرسپولیسی ها از لحاظ فنی خواهد زد، بلکه دست گل محمدی 
را هم برای فصل آینده کاملا بست، اما صحبت های رسول پناه 
قطعا به این موضوع ختم نمی شود، اعترافات آقای مدیرعامل 

در خصوص تخلف فدراسیون فوتبال در پرونده النصر می تواند 
عواقب بدتر و جبران ناپذیری برای پرسپولیسی ها داشته باشد، 
صحبت هایی که گویا طبق معمول در اسرع وقت به گوش 
النصری ها هم رسیده و به مستنداتی که کم هم نبودند اضافه 
شده است، حتی در این موضوع خاص شایعاتی مبنی بر 
اعلام حذف سرخ ها از آسیا به بازیکنان و کادرفنی تیم هم به 
گوش می رسد که خیلی ها جدایی بازیکنان اصلی تیم را به 
این موضوع ربط می دهند، شایعاتی اگر رنگ واقعیت بگیرد، 
با یک سوءمدیریت دیگر، پرسپولیس به قهقرا می رود، البته 
که ترکش های بعدی صحبت او هم دامان خودش را هم 

گرفت و مجبور به استعفا شد.
به  آسیا، مایل  حالا که سرخ خوشرنگ چند هفته پیش 
سیاهی شده است، فقط یک نفر مقصر این معضلات نخواهد 
بود، رسول پناه، یحیی، بازیکنان زیاده خواه و حتی پیشکسوتان 
تیم همه و همه تاثیرگذار در حواشی اخیر قرمزهای پایتخت 
آن،  راه است، شروع  آبان پرسپولیس در  هستند، کودتای 
قدرتمندانه به پیکر سرخ ها ضربه زد، حالا باید ماند و پایان 

ترسناک احتمالی آن را دید.
استعفای رسول پناه، دردی از پرسپولیس دوا نمی کند، اما 
حداقل هواداران پرسپولیس خیالشان راحت است که اسرار 
باشگاه دیگر به همین راحتی آشکار نمی شود. گزینه های 
مختلفی برای مدیرعاملی یا سرپرستی مدیریت تیم به گوش 
می رسد، از محمد دادگان گرفته تا حمیدرضا گرشاسبی و یکی 
دو عضو از هیات مدیره، اما بدون شک نمی توان فعلا حدسی 
گرشاسبی  زیرا  داشت،  جوانان  و  ورزش  وزارت  انتخاب  از 
بازنشسته است و قانون منع به کارگیری از بازنشسته ها راه او را 
برای بازگشت به پرسپولیس بسته است و آوردن امثال محمد 
دادگان هم قطعا کار بسیار آسانی نیست زیرا امثال او چندان 
محبوب وزارت و فدراسیون فعلی نبودند و نیستند، البته این 
چند روزه اسامی چون صادق درودگر و ابراهیم شکوری هم به 
گوش می رسد، حالا باید منتظر ماند و دید که چه کسی می 

تواند سکاندار این آشفته بازار پرسپولیس باشد.

المپیکی شدن  شرایط  گفت:  زنان  بدمینتون  ملی پوش 
سخت است و برای کسب امتیازات لازم باید نقاط ضعف 

را برطرف سازم.
»ثمین  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
اظهار  مسئله  این  اعلام  با  گذشته  روز  عابدخجسته« 
شده  آغاز  بدمینتون  برتر  لیگ  که  است  مدتی  داشت: 
اما به دلیل بحران کرونا در این رقابت ها شرکت نکردم. 
 آخرین مسابقه ای که در آن حضور یافتم در رقابت های 

بین المللی جام فجر بود که به ترتیب بعد از آن به دلیل 
شیوع ویروس کرونا،  رقابت های بین المللی لغو شد. در 
این مدت تمریناتم را در فضای باز یا در منزل زیر نظر 

مربی انجام دادم.
وی افزود: رنکینگ جهانی من اکنون ۱۷۶ است که باید 
آن را به زیر ۱۰۰ برسانم و این امر تنها نیازمند حضور 
در مسابقات بین المللی بود که فعلا همه این رقابت ها 
را  امتیازم  نتوانستم  دلیل  به همین  است.  لغو شده 

بهبود بخشم.
ملی پوش بدمینتون اضافه کرد: به دلیل شرایط موجود 
به  و  نیست  بین المللی مشخص  رقابت های  آغاز  زمان 
همین دلیل نمی توانم برنامه ریزی دقیقی داشته باشم.  
با  و  باشم  داشتم  خوبی  تمرینات  تا  است  این  هدفم 

آمادگی جسمانی لازم در مسابقات آینده حضور یابم.
است،  المپیکی شدن سخت  اینکه شرایط  بیان  با  وی 
گفت: باید در مسابقات مختلف شرکت کنیم تا امتیازات 

لازم را بدست بیاوریم. رقابت های دشواری را برای رسیدن 
المپیک پیش رو داریم. تلاش می کنیم تا با برنامه ریزی 

بهتر به موفقیت بزرگی دست یابم.
عابدخجسته اضافه کرد: اکنون رقیبان ما در سراسر دنیا 
در حال تمرین هستند و رقابت دشواری داریم و من نیز 
برای کسب امتیاز عملکرد قبلی را باید با عملکرد الان 
خود مقایسه کنم تا نقاط قوتم را تقویت و نقاط ضعف 

را برطرف سازم.

ذره بین

راکت بازها

اندراحوالات افشاگری های یک »دندان پزشک«؛

قرمز، رو به سیاهی!
آغاز کودتای مرگبار آبان در اردوی پرسپولیس

»ثمین عابدخجسته«: شرایط المپیکی شدن سخت است

باشگاه  سطح  در  مدیرعاملی  شان  در 
ادبیاتی  چنین  از  که  نیست  پرسپولیس 
برخوردار باشد و در کوچه و خیابان از شرایط 
تیمی و مشکلاتش بگوید و ریزترین اتفاقات 
خودش،  و  خلق الله کند  بازگوی  را  باشگاه 
تیم و مربی تیمش را مضحکه عام و خاص 
قرار دهد، البته که شاید اگر رابطه رسول پناه 
و  نبود  تیره وتار  پیروانی  و  گل محمدی  با 
او  نمی شد،  شورانده  او  علیه  بر  تیمی  جو 
می توانست هنوز هم سرپرست مدیرعاملی 

باشگاه پرسپولیس باشد.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار


